

Referat fra informasjonsmøte mellom driftsområdet, Det juridiske fakultet og Juridisk bibliotek

Møtetid:

Onsdag 27. juni 2018 kl. 14-14:45

Møtested:

Oddruns kontor

Møteleder: Oddrun

Referent: Kari

Navn	Rolle	Deltagere	Informeres
Ken Jansen	Områdeleder driftsområdet	X	
Børre Myrbråten	Driftsleder sentrum		X
Stig A. Kristiansen	Fakultetets Key Account Manager i EA forvaltning	X	
Randi Halveg Iversby	Juridisk bibliotek		X
Anne Gunn B. Bekken	Juridisk bibliotek		X
Mari Lundevall	Juridisk bibliotek	X	
Oddrun Rangseter	Assisterende fakultetsdirektør	X	
Kari Hegerstrøm	HMS-, beredskap- og eiendomsadministrator	X	
Tor Inge Rosvoll	Seksjonsleder IT-seksjonen (Leder for Kari)		X
Miguel Escobar	Husøkonom sentrum		X

17/18 Nytt fra driftsområdet siden forrige møte

a) Sykkelparkering

Sykkelparkeringen i lysgården i DM er nå åpnet og tatt i bruk. (se sak 20/18).

b) Kanalrens DB

Enhetene er varslet og arbeidene vil starte 2. juli og skal være ferdig innen 3. august.

c) Arbeider i/rundt Aualen

Konservator Ulla Uberg har pågående arbeider inne i Aulaen i sommer. Eiendomsavdelingen foretar arbeider med døren. Disse sistnevnte arbeidene er i rute.



Fakultetsadministrasjonen

Besøksadr.: Karl Johans gt. 47
0162 OSLO
Postadr.: Pb 6706, St. Olavs plass
0130 OSLO

Telefon: 22 85 50 50
Telefaks: 22 85 98 40
E-post: postmottak@jus.uio.no
Webadr.: www.jus.uio.no

Saker fra fakultetet**18/18 Prosjekt med vedlikehold av sikringer sommeren 2018**

Datoer for prosjektet er mandag 16. juli for DB, DM og Professorboligen. Tirsdag 17. juli for DA og Gymnastikkbygningen.

- Aktueltartikkel er lagt ut på fakultetets nettsider uke 25
- Henvisningsartikkel i Fakultetsnytt uke 26
- E-post sendt ut på alle enheter uke 25 (av kontorsjefer på instituttene og av Kari i fakultetsadministrasjon).
- Evt. annen lokal oppfølging er kontorsjefene bedt om å vurdere selv. Interne nyhetsblad, møter
- Infosenteret har lagt ut aktuelt sak på studie-sidene og legger ut oppslag på Facebook når det nærmer seg stenging.
- Studentforeningene har fått informasjon via e-post fra Kari i uke 25.
- SiO kantina er kontaktet av Kari tidligere så Kari og 2 fra SiO mat og drikke hadde et møte. De skal ha tatt kontakt med EA drift og gjort avtale for oppfølging. SiO skulle tømme fryseren så mye som mulig/ ha minst mulig mat oppbevart her. (De holder sommerstengt.)
- Møterom og undervisningsrom har Kari sperret i Outlook/TP.
- Infosenteret ønsker å ha telefonen betjent tirsdag 17. juli. De som er på jobb jobber fra DN den dagen og betjener telefonen derfra.
- Ny e-post til ansatte sendes ut når det nærmer seg stenging.
- Kari jobber med en oversikt over hva som er av ledig arbeidsplasser i DN hvis det er behov for å låne arbeidsplasser 16. eller 17. juli.
- IT er bemannet med 2 personer i den uken stengingen skjer.
- Vi har fått navn på kontaktperson på USIT som er kjent med prosjektet.
Henrik Bøhle i Gruppe for nettdrift:
<http://www.usit.uio.no/om/organisasjon/iti/gd/nettdrift/ansatte/henrikb/index.html>

Kommentarer i møtet:

- Det er viktig at den enkelte er klar over at man ikke kan jobbe mot remote desktop nå strømmen er borte og maskinen er avslått. Er man avhengig av at maskinen skrur på igjen etter strømstans kan den enkelte alliere seg med en kollega som kan skru på maskinen igjen dagen etter strømstans. Alternativt har IT bemanning og vil sørge for maskiner og printere. Kari avklarer med IT hva kapasitet og tidsperspektivet på dette. For flere vil det være viktig å få maskinen på igjen for å kunne jobbe mot den etter strømstansen.
- Bibliotekets ansatte på jobb 16. juli vil arbeide fra Domus Nova.
- Infosenteret er bemannet på telefon fra Domus Nova under stengingen 17. juli.

19/18 CIM avvik på fakultetet

Rapport fra CIM avvik ble tatt i bruk vinteren 2016/2017 og frem til i dag. Status i hver sak.

Rapport pr. 27.6.2018 ble ettersendt. Den viser oversikt over åpne og lukkede saker. Det utarbeides bedre statistikk/oversikt til neste møte.

20/18 Sykkelparkering i lysgård Domus Media

Parkeringen er nå etablert, og fakultetet har gitt ut informasjon til ansatte. Det er foreløpig ikke det helt store trykket der. Vi følger med til høsten og ser hvor stor bruk det blir, om vi skal utvide slik at studentene kan bruke parkeringen – evalueres i høstsemesteret.

21/18 Fakultetets sommerfest 23. august

Fakultetet arrangerer sommerfest i Universitetshagen på ettermiddagen torsdag 23. august. Hjelp fra EA til arrangementet.

Oddrun forespurte om det var mulighet for å få noe hjelp fra EA drift til å montering/rigging av telt og bord (leveres fra OB Wiik), og evt. til nedrigging. (Det er bestilt 8 bord á 10 plasser og tilhørende bord og stoler/benker.) Rigging må gjøres på dagtid 23.8. Demontering må skje på dagtid 24.8.

-> Ken undersøker nærmere om dette er en tjeneste EA sentrum skal/kan gjøre, og om dette evt. skal faktureres fakultetet.

-> Ken har gitt tilbakemelding på at de ikke får gjort dette.

Vektertjenester er allerede bestilt via arrangementsgruppa v/ Kaj R. Jensen.

Det lånes sperrebukker fra Frokostkjelleren for å holde festen innenfor det avtalte området i hagen. Arrangementet avholdes i hagen utenfor Frokostkjelleren, og inne i Frokostkjelleren.

22/18 Endring i adgangstider i UiOs bygg

Det vil innen høstens studiestart bli innført nye adgangstider ved UiO og fakultetet. Kari vil jobbe med saken for å få sikret at alle våre «nye» adgangsnivåer er gjennomgått i samsvar med UiOs 4 sikringsnivåer.

Sakspapirer som var sendt ut:

- Notat av 8.6.2018 fra HMSB Anita Sandberg til dekaner og direktører samt
- Policy for adgangskontroll.

Tillegg etter møtet:

Oversikt ble sendt Vakt- og alarmsentralen fredag 29. juni. Dekanen har sluttet seg til forslag som ble fremlagt av HMS- og beredskapskoordinator:

Vi gir studentene utvidede adgangstider (06/08-23) til lesesalene våre følgende steder:

- Domus Nova - lesesalene i 1. etasje (men ikke til Læringscenteret i 2. etasje)
- St. Olavs gate 23 - 2. og 5. etasje (men ikke seminarrommene i 2. etasje)
- St. Olavs gate 24 - 3. og 5. etasje
- Domus Media øst - alle 6 lesesalene
- Domus Media vest - Lucy Smiths sal

I dette så ligger det også tilgang til toaletter, bokskaprom, og de dører som fører til den enkelte salen.

Vi gir ikke studentene utvidede adganger til

- *Seminarrom*
- *Auditorier*
- *PC-stuer*
- *Læringscenteret*

For disse arealene ønsker vi å opprettholde dagens rettigheter og tider.

23/18 Høstens dialogmøte med EAs ledelse

JUS har fått tid for dialogmøte med EA fredag 14. september kl. 9-10.

- *Oversikt var ettersendt.*
- *En sak legges inn direkte i Xpand: Innspill ble meldt i dialogmøte: «SE01 Domus Media øst, underetasjen. Maling av vegger i korridoren på Senter for Europarett, NIFS.» Imidlertid så tok fakultetet opp på møtet at det er dårlig lukt i lokalene som kan skyldes mugg. Det ble referatført at mugg skulle sjekkes med en gang. Dette er ikke gjort så vidt fakultetet og EA sentrum vet. Sjekk av inneklime er nå bestilt i Xpand av fakultetet (**bestilling ble lagt inn 27. juni.**)*
- *Som en generell tilbakemelding tas det med at det etterlyses en tettere oppfølging fra EA sentralt etter dialogmøtene. Det skrives referater, og settes ansvarlige i EA på nivå avdelingsdirektør. Imidlertid så mangler det oppfølging i flere av sakene, i hvert fall informasjon til enheten. Bl.a. gjelder det 2 saker innmeldt våren 2018 (sak B og D). Det skrives i referatet at det skal avklares / utføres – men ingenting er gjort så vidt fakultetet og EA drift sentrum vet.*

24/18 Strømbrydd DN - større feil?

Årsaken til strømbryddet var gravearbeidet i Universitetsgaten hvor en høyspentledning fikk brydd. Dette er ikke noe fakultetet eller EA kan sikre seg mot. Rask informasjon ut til brukerne er det vi kan gjøre av tiltak.

25/18 Brannøvelse i DN 26. juni

Øvelsen var initiert av gårdeier. Det er ønskelig fra fakultetets side med øvelser, men i perioder med mange mennesker i bygget. Denne gangen var det max 20 personer tilstede.

EA og fakultetet initierer hver sin brannøvelse, primært litt etter semesterstart med mange

studenter i bygningen. Planlegges i samarbeid med Kari som eiendomskoordinator. Må ikke komme i konflikt med eksamen eller f.eks. disputaser.

Avvik som ble oppdaget ble meldt til gårdeiers representant som var tilstede ved evakueringen. Etasjekontaktene er bedt om å melde inn avvik i Si fra systemet på UiOs sider. Det er mottatt i hvert fall 1 avviksinnmelding.

26/18 Eventuelt

a) Befaringer med Entra i Domus Nova

Det har vært, og må påregnes noen befaringer rundt i DN. Entra viser bygget til potensielle leietagere.

Møter for høsten 2018 innkalles i outlook i løpet av kort tid.